
 

 

 

 

 

 

 

 

  Greetings. 

 

  In a blink of an eye, I am now at my second last semester of my university course. As the saying goes, 

times flies when you are having fun, and I sure had fun. I had many friends who encouraged me in my faith and 

discuss deep topics on Christianity. I had friends who helped me in my creation of my artworks in and out of 

university life. I also had a great time exploring the large collections of books in the library and learning about 

history of Hong Kong in the 1980s and 90s. 

 

  As the end of my time in university approaches, please pray that I will be able to do well in my final year 

project. Currently, I am no idea what to make, but in due time, I will know what to do. Also pray that I will 

know what to do after graduation and how to use my time wisely. Currently, I also have no idea what to do. And 

finally, pray that I will continue to meet people who I can encouraged me in my faith and discuss deep topics on 

Christianity, helped me in my creation of my artworks and explore life’s many mysteries. 

 

Sincerely, 

Himson  

Missionaries Kids 

TO Pak Him  

Prayer letter（6） 

December 2023 
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

奉獻請用劃線支票或直接存入本團銀行戶口，支票背面或入數紙註明奉獻用途為「杜柏謙大學教育資助」，然後擲回中

福團各地區辦事處，台灣支持者可請機構代轉。憑收據可向政府申請慈善稅項減免。 

 

 

 

姓名 ________________________________________________（牧師/傳道/先生/小姐） 

教會名稱 ___________________________________________________________ 

聯絡電話 _______________________  電郵 ______________________________ 

通訊地址 ___________________________________________________________ 

香港    劃線支票：抬頭請寫「中華福音使命團有限公司」或”China Evangelistic Mission Ltd.” 
       
      銀行存款賬號： 
 
 

      自動轉賬：請填妥轉賬表格，表格可於本團網頁下載 
      網上奉獻：請於本團網頁透過 Paypal 或信用卡奉獻 

 

辦事處地址：香港九龍長沙灣瓊林街 111 號擎天廣場 12 樓 A 室 網頁：www.cemhk.org.hk 
傳真：27358290 電話：31510400 電郵：info@cemhk.org.hk Ｗhatsapp：98058843 

 

美國    劃線支票：抬頭請寫“China Evangelistic Mission Inc.” 
辦事處地址：2400 Old Crow Canyon Road, Suite A6, San Ramon, CA 94583-1214 
電話：（925）552–8088  電郵：cemusa@pacbell.net 
 

加拿大   劃線支票：抬頭請寫“China Evangelistic Mission (Canada)” 
通訊處地址：c/o Bethel Chinese Christian MB Church, 3215 School Avenue, Vancouver BC, V5R 5N2, 

Canada 
諮詢聯絡：加拿大董事會主席潘士宏牧師 
電話／傳真：（604）263–0131     電郵：escpoon@hotmail.com 
 

台灣    劃線支票：抬頭請寫「財團法人基督教台灣崇真會」 
    銀行存款賬號：台灣華南商業銀行中壢分行 241-20—095929-1 

寄：台灣 32085 桃園縣中壢市六和路 60 號 六和崇真堂 周成牧師 
電話：（886）3–2806703 
 

澳洲    劃線支票：抬頭請寫“CEM Australia Incorporated” 
      銀行存款賬號：Westpac Banking Corporation 032-090-946030 
通訊處地址：P.O. Box 71, Epping, NSW1701, Australia 
諮詢聯絡：澳洲董事會主席鄭家祥先生 
電話：0423-616216     電郵：cem.org.au@gmail.com 
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